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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het gevaar van plastic deeltjes in de lucht (ingezonden 19 juli 
2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht over de schadelijkheid van plastic deeltjes die 
in de lucht zweven?1 

Vraag 2
Kunt u reageren op de uitspraken in het artikel dat er amper onderzoek naar 
dit fenomeen is gedaan? Kloppen deze uitspraken? 

Vraag 3
Is bekend welke impact deze deeltjes exact op de volksgezondheid en het 
milieu hebben? Zo ja, wat zijn deze effecten? Zo nee, is dit reden om hier 
nader onderzoek naar te doen? 

Vraag 4
Welk beleid wordt er op dit moment gevoerd om de plastic deeltjes die in de 
lucht zweven aan te pakken? Is dit beleid afdoende? Zo ja, kunt u dit plaatsen 
in het licht van de uitspraken van deze onderzoekers dat er nog steeds plastic 
deeltjes in de lucht zweven? Zo nee, bent u bereid verdere actie te onderne-
men en welke actie zou dit zijn?

1 Volkskrant.nl, 13 juli 2016, http://www.volkskrant.nl/wetenschap/plastic-niet-alleen-gevaar-in-
water-maar-ook-in-lucht~a4338668
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